
304不锈钢卷板 不锈钢卷板

产品名称 304不锈钢卷板 不锈钢卷板

公司名称 缙云县新永茂不锈钢有限公司

价格 .00/个

规格参数 品名:不锈钢卷板
材质:304
规格:0.6*1219*C（mm）

公司地址 中国 浙江 丽水市 缙云县工业园区

联系电话 0086 0578 3185638 13695775069

产品详情

品名 不锈钢卷板 材质 304
规格 0.6*1219*C（mm） 产地/厂家 张浦
制作工艺 冷轧

缙云县新永茂不锈钢有限公司成立于二00六年六月，是一家以专业生产精密不锈钢冷轧中宽板带及不锈
钢贸易的综合型民营企业。公司注册资金3900万元，工厂位于浙江省美丽的水城——丽水地区缙云县工
业园区毗邻国家级旅游风景区——仙都，总投资规模为1.8亿元人民币，占地面积55000平方米。成为华东
地区不锈钢行业中最大的生产基地之一。 公司拥有1450mm、750mm可逆式冷轧机组、光亮退火机组、
清洗机组、平整机组、拉矫机组、成品裁剪机组等达到国际先进水平的设备组成的冷轧不锈钢生产线，
能为客户提供高质量的不锈钢薄带产品。 公司主要生产200、300、400系列冷轧精密不锈钢薄带产品，厚
度0.10mm—1.0mm，宽度10mm—1219mm，表面品质等级达到2b、ba。产品广泛应用于餐饮厨具、卫生
洁具、医疗器械、家用电器、食品机械、化工设备、汽车配件、电子元件、建筑装潢等领域。 商海如潮
，大浪淘沙，新永茂能有今天的成绩，首先要感谢社会各界的大力支持和新永茂人孜孜不倦的追求，我
们的品牌在顾客的满意中诞生，我们的形象在顾客的口碑中成长，本公司奉行"恪守诚实守信、热忱服务
"的工作信念，与不锈钢领域的同仁进行真诚合作，将企业发展建立在为客户提供优质产品的基础上，努
力实现客我双赢、共同发展的良好局面。founded in june 2006 with registered capital at rmb39
millioin,xinyongmao stainlesssteel co., ltd is a private-owned company, which engaged in manufacturing precision
cold rolled stainless steel sheets, strips and relative stainless steel products. our factory is located in jinyun industrial
park, and isnext to the national toursim place called xiandu, which is most famous for its beautiful water and
mountains.our company"s total invest is 1.8 billion yuan, occupying 55,000.00 square meters, and it has been growing
to be one of the largest stainless steel companies in eastern china.

our company has 1450mm. 750mm reversible cold rolling mill units used to controll cold-rolled stainless steel
production lines which consist of various machine units, like 1400mm and 750mm reversible cold rolling machines,



bright anneal machines, washing machines, flat machines, strainghtening machines and other finished products
cutting machines. all the ddevices of which have reached the international standards, and can provide customers with
quality stainless steel strips products.

our company mainly produces 200,300,400 series cold rolledprecision stainless steel strip products, with thickness of
0.10mm-1.00mm, width of 10mm-1219mm, and surface quality rating to 2b, ba. our products are widely used in
catering kitchen, sanitary ware medical equipment, household appliances, food machinery, chemical equipment, auto
parts, electronic components,construction items, decoration pieces, and many other fields.

we warmly welcome customers all over the world to visiting our company and discussing business cooperation. for
oversea market sales, please contact our export agentjinhua junhe trade co., ltd, which is one of the subsidiaries
ofzhejiang bangbang group.

批发说明
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